
 

 

TURNHOUTSE SPORTRAAD 
 

Verslag Raad van Bestuur – 30 mei 2024 

 

Aanwezig: Leo De Houwer, Guy Van der Stuyft, Jan Van Otten, Paul Embrechts, Erik Smeets, Wilfried Sylverans, 
Peter Bertels 
 
Verontschuldigd: Geert Van Autenboer, Ludo Van der Veken, Johan Verhaert 
 

Agendapunten 

 

1. Goedkeuring verslag TSR 2024 03 028 
OK goedgekeurd 
 

2. Project afstemming tarieven Sportregio Noorderkempen 
In het kader van het masterplan bovenlokale sportinfrastructuur, tekenden 10 steden/gemeenten een charter waarbij 
het afstemmen van de tarieven binnen de regio een quick win zou zijn die de sportregio wil realiseren. 
Er wordt vastgesteld dat niet elke sportclub de mogelijkheid heeft om binnen de eigen stad of gemeente gebruik te 
maken van de sportinfrastructuur. Soms is er ruimte te kort, soms moeten ze tijdelijk uitwijken door onderhouds- of 
renovatiewerken. Indien ze elders moeten gaan, moeten ze vaak meer betalen dan de andere clubs die wel in hun 
gemeente of stad terecht kunnen. 
 
De sportregio wil graag dat alle sportclubs uit de regio gebruik kunnen maken van hetzelfde tarief als de lokale 
sportclubs. 
 
Het is NIET de bedoeling dat de bedragen van de tarieven die nu in de verschillende gemeenten worden 
gehanteerd, gewijzigd worden. 
Het is evenmin de bedoeling om de voorrangsregels voor reservaties te wijzigen.  
 
De sportregio wil deze lijn liefst van al doortrekken voor alle gemeentelijke/stedelijke sportinfrastructuur, maar de 
gemeente of stad kan zelf bepalen voor welke sportinfrastructuur zij willen instappen. 
 
Advies Sportraad?: Positief, geen opmerkingen zo lang de eigen sportclubs steeds de eerste keus hebben. 

     

 Sportdienst  
Campus Blairon 200, 2300 Turnhout 
sportdienst@turnhout.be, www.turnhout.be/sport  
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3. Herverdeling puntentelling Kampioenenviering 
Momenteel: Burger – 15%, Externe sportclubs – 65%, Sportdeskundigen – 20% 
Aantal stemmen burger: 1234 
Aantal stemmen erkende turnhoutse sportclubs: 13 
Aantal sportdeskundigen: 11 ( waarvan 5 vanuit de TSR) 
 
Zijn de percentages dan nog representatief? 
 
Uiteraard moet er gekeken worden naar het gelijkwaardig kunnen beoordelen van een atleet in een grote club, die 
dan weliswaar een grotere achterban heeft dan een atleet in een kleine club. 
 
Meer clubs terug overtuigen om te stemmen? Of eerder misschien af te vragen waarom ze niet stemmen? 
 
Herverdeling percentages? 
Bv: erkende sportclubs naar 50% en Burger en Sportdeskundige hoger? + Proberen meer sportclubs te laten 
stemmen? 
 
TSR is akkoord om de verdeling aan te passen naar: 50% sportclubs 25% sportdeskundigen 25% burger. 
Dan is er nog 75% gewaarborgd door mensen met een sportieve deskundigheid om prestaties onderling tegen 
elkaar af te wegen, maar zo krijgen de stemmen van de burgers ook meer gewicht. 
 
Verder is er het idee om een online map aan te maken waar bijzondere prestaties door het jaar kunnen genoteerd 
worden. Zowel door de TSR, als door sportdienst als door sportclubs zelf. Hopelijk gaan er zo minder opmerkelijke 
prestaties verloren. Paul doet een voorstel. 
 
 

4. Vragen nieuwe sporthal ifv terugkoppeling clubs  
De TSR stelde enkele open vragen op, die zij graag behandeld zien op de terugkoppeling op 5 juni. 
(zie bijlage) 
 Worden verwerkt in de terugkoppeling op 5 juni 
 Gebruikersreglement en retributie zullen er nog niet zijn. 

 
Wat TSR stoorde was dat veel sportclubs specifieke vragen hebben en die a leven staan op antwoorden wachten. 
TSR heeft ook vaak gevraagd of er een bevraging geweest is door de Sportdienst? Welke clubs dan?  
 
 Eerste ontwerpvoorstel is geprojecteerd en toegelicht geweest in 2022, waar verenigingen nog 

opmerkingen konden geven en suggesties konden doen. 
 Die opmerkingen zijn overgemaakt aan de architect. 
 Architect is daarmee aan de slag gegaan om zoveel mogelijk tegemoet te komen aan de opmerkingen 

 
De capaciteit is berekend op de noden van de school door de dag. Zodat die tijdens de dag 95% volzet zal zijn. 
Dan daarnaast ook met de klimclub om de klimhal uit de hal te halen, zo kan het gebruik ervan veel efficiënter 
zonder impact te hebben op het gebruik van de 2 sporthallen. 
 
Kunnen de clubs die nu huren in de sporthal ook zeker terecht in de nieuwe? 
  Over de bezetting zijn er nog geen voorstellen. Dat gaat nog een moeilijke puzzel zijn. Zeker voor 

seniorensport of centra als Muylenberg. 
 
Kunnen de zalen zoals de dojo en de klimhal echt niet opengesteld worden voor andere tijdens de schooluren? 
  Nee hangt vast aan de subsidies van Agion en daar zijn nu  eenmaal regels aan gebonden. 

 
Uitbating cafetaria is ook nog niet zeker. Tijdens de schooluren kan dat alvast niet.  Er is een ruimte voorzien. Dus 
logistiek zou dat kunnen. 
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5 juni wordt er in detail doorgewandeld, maar er is met zeer veel rekening gehouden na de opmerkingen van het 
eerste ontwerp. 
 

5. Schepenkwartier 
Waarom zit er niemand van Turnhout in de werkgroepen? 
 Turnhout heeft vroeger altijd het secretariaat gehad van de sportregio en daar was dan de afspraak om 

geen werkgroep te trekken. Turnhout is wel altijd betrokken. 
 
Recent is er met Merksplas samengezeten om een skeelerroute te maken tussen Turnhout en Merkplas. Die zal 
normaal opgenomen worden door Sport Vlaanderen. De vraag vertrok vanuit de turnhoutse sportclub FiTT die 
graag een bewegwijzerde route wou aanbrengen. 
 
OSD : nu een 11 tal sportclubs ingeschreven 
 
NLS congres: eerste gesprekken zijn geweest om dat eventueel naar Turnhout te halen. Ten vroegste in 2026. 
Site de Warande werd bezocht als mogelijk locatie. 
 

6. Clubcontacten, lopende dossiers, vragen en klachten 
PTT: overleg gehad ifv wijzigingen contactpersonen en het feit dat de club hun sport meer willen promoten. Er werd 

ook uitleg gegeven over de aanvraag werkingssubsidies. 

 

TKC: zijn volop bezig om de clubkas te spekken voor financiering van hun toekomstig nieuw clublokaal. Stelden 

vragen naar de mogelijkheden om te kunnen starten met kajakverhuur. Wordt ook mee opgevolgd door Toerisme. 

 

Naamswijziging Puur klimmen  Gustaaf Klimclub 

 is in orde. 

 

7. Varia, Meldingen en rondvraag 
- Verwerking bevraging sportclubs en niet club gebonden sporters ifv opstellen memorandum. 

o Paul maakte de samenvatting van de antwoorden. 

o TSR leden lezen deze nog eens rustig door. 

- Aanpassen reglementen nog eens bovenhalen om te bekijken 

 Peter stuurde een tijd terug de samenvattingen met nog wat vragen. In augustus terug op te pakken.  

 

 

Einde vergadering: 21.00u 

Volgende vergadering: 26 09 2024 


